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Protokoll 
 

Protokoll: Brukerutvalg STHF Dato: 20. mars 2025 

Møteleder: Ingrid Risland Tid: 1000 – 1400 

Referent: Anne Borge Kallevig Sted: Direktørens møterom 

Deltakere: 
 
 
 
 

Sykehuset Telemarks brukerutvalg 
Ansgar Berg, klinikksjef BUK 
Solveig Monica Thorsen og Tina Tegle Skjærvø, Pasient og brukerombudet i Telemark 
I tillegg møtte:  
Geir Olav Ryntveit, økonomidirektør - vedr sak 11-2025 
Anna Hammar, IKT-rådgiver og Kjersti Holmer, IKT-rådgiver – vedr sak 12-2025 
Marjut Sarjomaa, smittevernoverlege, Karine Mo, avdelingsleder, smittevern sykepleier 
og Henriette Berg, smittevern sykepleier - alle vedr sak 13-2025 
Anne Augestad Larsen, avdelingsleder, Helene Hatland, fagutviklingssykepleier 
poliklinikk, Heidi Bjørntvedt, fagutviklingssykepleier sengepost og Mathilde Odland, 
klinisk ernæringsfysiolog - alle vedr sak 14-2025 
Halfrid Waage, spesialrådgiver - vedr sak 15-2025 
Jørn Jacobsen, klinikksjef MED vedr sak 17-2025 
 

Fravær: Tom Helge Rønning, adm.direktør 
Hanne Engen, fagdirektør 
Cecilie Gill Kongsgård, regional brukerrepresentant 

  

Saksnr. Sak 

00-2025 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Vedtak: 
Brukerutvalget godkjenner innkalling og saksliste. 
 

10-2025 Godkjenning av protokoll fra 06.02.25 
 
Vedtak: 
Brukerutvalget godkjenner protokoll fra brukerutvalgsmøte 6.februar 2025 
 

11-2025 
 

Virksomhetsrapport per februar 2025  

V/Geir Olav Ryntveit 

 

Oppsummering februar – aktivitet og tilgjengelighet 

•Poliklinisk aktivitet over budsjett i alle tjenesteområder 

•ISF-aktivitet (somatikk) utført ved STHF svakt over budsjett (+1%).  

  Betydelig høyere enn budsjett (+8%) i alle deler av PHV/TSB 

•Belegg i somatikken fortsatt høy (105%). Fortsatt store variasjoner (64-124%) 

•Antall pasienter på venteliste reduseres (6 728). Ventetider ventende avtar ( 

  -3 dg) mens avviklede øker (+2 dg)  

•Passert planlagt tid reduseres videre (9,5%). 

•Fristbrudd avtar for påstartede (5%) og ventende (5%). 

•Antall og andel korridorpasienter øker (4,2%). 

•USK-døgn (966 døgn) synker og er 24% lavere enn i 2024 
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Saksnr. Sak 
•Pakkeforløp kreft er på 61% per februar (mål >70%) 

 

Økonomiske resultater pr februar 

 •Rapportert resultat:  

o     Februar: +1,4 mnok vs budsjett 2,5 mnok 

o     Hittil i år: +4,2 mnok vs budsjett 5,0 mnok 

 

•God aktivitet (ISF) og poliklinisk. Inntekter fra USK-pasienter under budsjett 

•Lønnskostnader og innleie gir negative avvik 

•Finans (jan/feb) bidrar positivt (+3 mnok) 

•God framdrift i gjennomføring av merverditiltak  

•Resultatsikringsbehov vurderes hver måned basert på styringsfart – viderefører inntil 

videre ambisjon om 35-40 mnok 

 

12-2025 Orientering om prosjektet Digitale innbyggertjenester - “Mine timeavtaler” 
 
Anna Hammer og Kjersti Holmer informerte om en digital innbyggertjeneste der 
innbygger ved bruk av helsenorge.no skal kunne: 

• Få varsel om ny time og eventuell endring av time 

• Se sine timeavtaler ved helseforetaket 

• Få detaljer om timen, se eventuelle forberedelser og annen relevant informasjon 

• Bekrefte at man kommer til timen, be om endringer av time eller stille andre 
spørsmål 

 
Fremdriftsplan STHF – produksjonssetting i begynnelsen av april og utrulling etter påske - 
sykehuset håper å være på en gang mellom påske og sommeren. 
 

13-2025 Orientering om smittevernsarbeidet på sykehuset 
V/ Marjut Sarjomaa, Karine Mo og Henriette Berg 
 
Smitteverns hovedmål er å forebygge og begrense utbrudd og forekomst av 
sykehusinfeksjoner ved sykehuset, samt medvirke til rasjonell antibiotika bruk. 
Arbeidet sikres gjennom et oppdatert infeksjonskontrollprogram (IKP) og overvåkning av 
sykehusinfeksjoner. 
Smittevernsavdelingen tilbyr råd og veiledning i spørsmål om smittevern. 
Smittevern deltar med og i: 

• Antibiotika undervisning for LIS (leger i spesialisering) 

• LIS lunsj – antibiotikakurs hver 2.måned 

• Antibiotika visitt ukentlig med lungeavdelingen og intensivavdelingen 

• Fagråd smittevern infeksjon – deltakelse fra alle somatiske klinikker 

• Obligatoriske e-læringskurs for alle ansatte. 

• Fagråd HSØ 

• Produktråd 

• I byggeprosjekter 

• HMS 

• Vaksinering 

• Stikkskader 
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Saksnr. Sak 

• Robot 
 
Når det gjelder samarbeid med kommunene har ikke smittevern noe fast, men kan gi råd 
hvis kommunen(e) henvender seg. 

14-2025 Ernæring - Hvordan jobber vi med ernæring ved avdeling for kreft og blodsykdommer ? 

Anne Augestad Larsen, Helene Hatland, Heidi Bjørntvedt, og Mathilde Odland, klinisk 

orienterte om arbeidet, som gjøres i avdeling for kreft og blodsykdommer i forbindelse 

med underernæring. 

Arbeidet med å forebygge og behandle underernæring kan oppsummeres i fire punkter: 

o Vurdere risiko for underernæring 

o Gjennomføre individuell kartlegging 

o Sikre tilpasset og tilstrekkelig ernæring 

o Videreformidle ernæringsrelevant informasjon 

 

Dette jobbes det med i alle medisinske poster på hele sykehuset.  
15-2025 Ventetidsløftet 

v/Halfrid Waage 

 

Regjeringen lanserte 13. mai 2024 «Ventetidsløftet» 

 
Partssamarbeidet 

▪ «- vil legge til rette for at ventetidene i sykehusene reduseres – både på kort og 

lang sikt. Det krever at vi alle arbeider sammen mot et felles mål, og med en felles 

forståelse av hvilke tiltak som er relevante. Sammen skal vi få ventetidene ned»   

Mål 

▪ Partnerne vil jobbe sammen for å snu trenden og sørge for en nedgang i 

gjennomsnittlig ventetid i 2024 og 2025, slik at vi i perioden får en markant 

reduksjon i ventetidene som legger til rette for å nå de langsiktige målene 

definert i Nasjonal helse- og samhandlingsplan.  

 

Tiltak som er satt inn for å nå disse målene er: 

•  Ekstrapoliklinikker 

              -    Aktivitet på kveld /helg, men også på dagtid 

- Etablert ca 10 poliklinikker – hovedsakelig i somatikk 

- Inngått særavtaler med Dnlf, NSF, NPE, Delta og DD om betaling 

- Inngått sentrale avtaler om at pensjonerte leger kan jobbe mer uten at det 

reduserer pensjonen 

•  Ryddes i ventelister 

•  Benyttelse av HSØ-avtaler/avtalespesialister 

 

Dette sammen med god ressursstyring og tilstrekkelig lang planleggingshorisont. 
 

16-2025 Pasient- og brukerombudets orienteringer 
 

https://www.regjeringen.no/contentassets/cd001c1b22974433bb5a2739e05d244c/ventetidsloftet.pdf
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Saksnr. Sak 
Solveig Monica Thorsen og Tina Tegle Skjærvø la fram Årsmelding 2024 fra Pasient- og 
brukerombudet. 
For Sykehuset Telemark – ikke nevneverdige endringer fra 2023 til 2024 
 
 

17-2025 Orientering om forbedringsarbeidet i medisinsk klinikk 
v/Jørn Jacobsen 
 
Arbeidet så langt: 

• Dialog med ansatte 

• Dialog med tillitsvalgte 

• Tett på uønskede hendelser 

• Opptatt av kvalitet 
Hvorfor endringer: 

• Pasientopplevelse 

• Medisinsk kvalitet 

• Økt oppmerksomhet på legeledelse 

• Økt oppmerksomhet på sengepostdrift 

• Utvikling av geriatri 

• Bedre samhandling med kommunene 

• Forberedelse til etablering av nytt akuttmottak 

• Økonomisk kontroll 
Mer synlig legeledelse 

• Klinikkoverlegerolle 

• Utdanningsansvarlig overlege 

• Fagansvarlige 

• LIS 2/3 

• Egen leder for LIS 1 
Konsekvenser: 

• Flatere struktur – kortere vei fra pasient til alle ledernivåer 

• Ingen som mister fast stilling 

• Moderat økte kostnader 
 

18-2025 Eventuelt 

• Ingen saker 
 

 
Neste møte i brukerutvalget er – 08.05.2025 
Presentasjoner avholdt i møtet sendes i egen mail i etterkant av møtet. 
Møtet ble avsluttet kl.  14:00. 
 
Skien, 20. mars 2025 
Anne Borge Kallevig 
referent 


